

PRESENTIELIJST

UITVOEREND BUREAU

Decuyper **Louis**  
voorzitter | effectief **aanwezig** ▾

?  
ondervoorzitter | effectief **aanwezig** ▾

Bekaert **Bieke**  
jeugdconsulent | waarnemend **aanwezig** ▾

ALGEMENE VERGADERING (Charles KSA extra aanwezig, Arthur Cloet ipv Luca Vanderhaeghe, Jari Verbeke ipv Michelle Buyse)

Salomez **Ymen**  
Chiro De Belhamel | effectief **verontschuldigd** ▾

Rosez **Lowie**  
Chiro Mozaïek | effectief **aanwezig** ▾

Schoutteten **Jaro**  
Chiro De Belhamel | plaatsvervangend **aanwezig** ▾

Lievens **Gust**  
Chiro Mozaïek | plaatsvervangend **aanwezig** ▾

Vaubant **Clara**  
Chiro De Schakel | effectief **aanwezig** ▾

Buyse **Michelle**  
Flapuit | effectief **verontschuldigd** ▾

Vynckier **Marie**  
Chiro De Schakel | plaatsvervangend **aanwezig** ▾

Verbeke **Rune**  
Flapuit | plaatsvervangend **aanwezig** ▾

Vaubant **Oscar**  
JOC 't Congres | effectief **aanwezig** ▾

Decaestecker **Louis**  
KSA St. Maarten | effectief **aanwezig** ▾

Vanderhaeghe **Luca**  
JOC 't Congres | plaatsvervangend **verontschuldigd** ▾

Roggeman **Gust**  
KSA St. Maarten | plaatsvervangend **aanwezig** ▾

Depoorter **Nele**  
Speelpleinwerking | effectief **aanwezig** ▾

Vercruyssen **Ella**  
KSA Plus | effectief **aanwezig** ▾

Everaerts **Ian-Thomas**  
Speelpleinwerking | plaatsvervangend **aanwezig** ▾

De Vlaeminck **Daniëlle**  
KSA Plus | plaatsvervangend **aanwezig** ▾

Decruyenaere **Iben**  
KLJ Moorslede | effectief **aanwezig** ▾

UITGENODIGD

Deceuninck **Jürgen**  
Schepen voor Jeugd | waarnemend **aanwezig** ▾

Claeys **Indra**  
Politieke fractie Groep A | waarnemend **niet uitgenodigd** ▾

Dendievel **Evelyne**  
Politiek fractie Visie | waarnemend **niet uitgenodigd** ▾

Devos **Kevin**  
Politieke fractie Pro | waarnemend **niet uitgenodigd** ▾

Vandeveld **Ines**  
Politieke fractie N-VA | waarnemend **niet uitgenodigd** ▾

Vanpeteghem **Leonie**  
Politieke fractie Sterk | waarnemend **niet uitgenodigd** ▾

Desmet **Benjamin**  
Skaters Platform **niet uitgenodigd** ▾

## AGENDA

### 1. Goedkeuring vorig verslag

Het vorig verslag wordt goedgekeurd.

### 2. Whats App

We gebruiken sinds vorige week vooral WhatsApp om te communiceren met jullie. In de groepjes per vereniging melden we specifieke zaken voor die vereniging. In die groepen mag ook de andere leiding/bestuur toegevoegd worden en kunnen jullie vragen stellen, defecten melden...

In de groep 'algemeen' of 'aankondigingen' komen zaken die voor iedereen van toepassing zijn. Bijvoorbeeld aanwezigheid bij het leidingsevenement, keuze vorming, oproep openen bar op evenement of vrijwilligers...

Agenda, verslagen en andere documenten van de Jeugdraad mogen via die weg in het Jeugdraadgroepje geplaatst worden.

Chiro Belhamel en Schakel mag omgevormd worden naar Chiro Dadizele samenvoegen zodat iedereen van Chiro Dadizele altijd op de hoogte is.

### 3. Blokkot

Hoe kunnen we dit goed doen in de toekomst? Agenda met periodes en uren opstellen?

- Opmerkingen KSA en KSA Plus: 4-link is te klein. Er zitten nu al 40-tal mensen van de eigen vereniging. Wie zal kijken om elektriciteit en verdeelstekkers klaar te leggen om laptop aan te sluiten? Liever enkel voor verenigingen.
- Opmerkingen Chiro en JOC: Niet echt interesse vanuit de verenigingen in Dadizele om open te houden. Boekerij is een optie maar ook zaaltje boven JOC kan een oplossing zijn.
- Periodes: Kerstvakantie + januari en Paasvakantie + juni
- Verenigingen zijn geen vragende partij. Gemeente kijkt verder of ze dit met externen kunnen organiseren aangezien iedere jongere het recht moet hebben om in de gemeenschapscentra te kunnen gaan studeren, niet enkel de verenigingen. Eventueel vergoeding voor de student(e) die zich hiervoor wil engageren.

#### TO DO:

- Bieke maakt een agenda op van periodes en uren rekening houdende met verhuur en onderhoud. We doen een oproep naar studenten die interesse hebben om te komen studeren. Misschien wil 1 van hen zich engageren om te openen en sluiten.

### 4. Evaluatie opening jeugdhuis kerstmarkt

Een avond openhouden bracht meer dan 1000 euro op. Verenigingen vonden het leuk om te doen. Is voor herhaling vatbaar! Wel meer kleingeld nodig om terug te geven. Positief dat de bar gezamenlijk werd uitgebaat en dat dit vanuit de jeugd raad kwam.

### 5. Financiële update rekening jeugd raad

Wat doen we met de opbrengst en met het reeds aanwezige geld op de rekening? Zijn er zaken waarin we willen investeren? Ondersteuning naar verenigingen toe maar ook zaken waar iedereen gebruik van kan maken.

- Momenteel € 1 891,47 op zichtrekening en € 4 468,79 op spaarrekening. Hier komt ieder jaar € 575 euro ondersteuning vanuit de gemeente bij.
- Ideeën:
  - Zelf rolcontainers met slot aankopen (1 per vereniging). Geniet de voorkeur!

- Herbruikbare bekers: Minimum 5 000 bekers met afwasmachine. Meeste jeugdverenigingen hebben dit niet nodig. Vooral JOC en KLJ zijn vragende partij. Misschien een extra bijdrage van de verenigingen die er gebruik van willen maken?
- Broodzakken met reclame van evenementen van jeugdverenigingen op.
- Laten drukken van reclameborden ter promo evenementen. X-aantal borden per vereniging.

**TO DO:**

- Bieke vraagt prijs op voor aankoop rolcontainers en herbruikbare bekers + afwasmachine.

**6. Open vergadering jeugdhuis Den Teirlink**

Op 12 februari gaat de open vergadering door in het jeugdhuis. Graag zelf aanwezig indien mogelijk en jongeren vanaf 16 jaar mee enthousiasmeren om af te komen.

**7. Reglement verhuur jeugdhuis Den Teirlink**

Indien nieuw bestuur zich opwerpt, gaat het reglement niet in voege.

Opmerkingen:

- Beurtrolsysteem voor verenigingen is zeker mogelijk
- Geen opmerkingen over reglement. Dit mag zo op de gemeenteraad komen.

**TO DO:**

- Bieke plaatst het reglement op de gemeenteraad en heeft door dat de jeugdraad het reglement unaniem goedkeurt.

**8. Meerjarenplanning:**

Waar vinden jullie dat de gemeente op moet inzetten voor het volgende meerjarenplan? Maandag zit de hele vrijetijdsdienst samen om het meerjarenplan te bespreken.

**Vorige meerjarenplanning:**

***Gerealiseerd:***

- Aankoop stoelen 4-link + berging
- Aankoop picknickbanken 4-link, speelplein en speelbos
- Buitenspeeldag
- Speelstraten. Er werd een reglement uitgewerkt. Weinig vraag naar.
- Speelpleinwerking > 12 jaar. Er werden tieneractiviteiten georganiseerd.
- Opwaarderen speelpleintjes
- Aanleg speelbos inclusief regenwaterputten, fietsenstalling en berging
- Evenement leiding

***Niet gerealiseerd:***

- Festival. Wordt vervangen door Daisel Verlicht en deeltje Skatepark
- Speelpleintje d' Oude Schole Slyps. Wordt vervangen door lokaal Flapuit en deel Skatepark.

**Noden per vereniging:**

- **Flapuit:**
  - Pleintje DOS vernieuwen
  - Pastorie verder opknappen, zeker vochtprobleem aanpakken
  - Grotere speelruimte (groot grasplein) in de buurt van Slyps
- **KLJ:**

- Terras begint te verzakken
- Lavabo in het lokaal
- Aparte tellers per vereniging
- **Chiro Mozaiek:** Meer opbergplaats
- **JOC:**
  - Infrastructuur alles + perspectief toekomst. Ook zeker aparte tellers voor nutsvoorzieningen en indien mogelijk extra opbergruimte.
  - Fietsenstalling de Plaats met camerabewaking
  - Milieupremie opnemen in subsidie bij gebruik herbruikbare bekens
- **Chiro Dadizele:**
  - Tussenkost afvalverwerking: bruine vuilniszakken zijn geen optie. Enkel de gemeente mag deze gebruiken. Alternatief is misschien gratis naar containerpark voor jeugdvereniging voor beperkt aantal kilo's. Of jaarlijks een container voor de jeugdbewegingen om op te ruimen.
  - Huisnummer voor Chiro Dadizele: Moet aangevraagd worden aan het college. Je mag hiervoor mailen naar [info@moorslede.be](mailto:info@moorslede.be) met jullie vraag en voorstel van huisnummer. Zij zullen dit voor jullie op het college plaatsen en laten weten wat hierover werd beslist.
  - Kakzakpallen in park Mariënstede en ook zeker rond domein Chiro. Chiro mag dit doorgeven aan Brenda, zie Variapuntje.
  - Infrastructuur: Elektriciteit vernieuwen en laten keuren + isolatie
  - Fietsenstalling
  - Afdak op locatie Dadipark zodat we ergens overdekt buiten kunnen spelen
- **SPW:** hangjongeren in speelbos zorgen voor minder mogelijkheid om met speelpleinwerking te spelen. Moeilijk aan te pakken zolang ze niet echt iets verkeerd doen...
- **KSA plus:**
  - Rolcontainer per vereniging
- **KSA:**
  - Infrastructuur: Controle dak + afleider regenpijp.
  - Kraantje langs binnen om buitenkraan af te sluiten.
  - Beter onderhoud buitenkant gebouw: groene tegels en muren.

**Voorstellen jeugddienst:**

- JOC, te beginnen met sanitair
- Tuinhuis Pastorie Flapuit
- Chiro, de noden in kaart brengen
- Pleintje d' Oude Schole
- Dadipark: Speeleiland, blotevoetenpad, waterspeelzone en picknickbanken, hondenloopweide...
- Tienerwerking uitbreiden
- Uitbreiding en vernieuwing speelpleintjes met betere spreiding
- Vrijetijdsavond voor alle verenigingen in Moorslede
- Starterstraject vzw Formaat voor jeugdhuis Moorslede
- UIT-pas (extra subsidies voorzien voor verenigingen die meewerken?)
- Budget om meer participatie te organiseren
- AED-toestel omgeving basiliek en 4-link
- Lokaal niet-georganiseerde jeugd 4-link
- Dag van de jeugdbeweging : lagere schoolkinderen activiteit na school

**TO DO:**

- Bieke geeft kleine noden door aan de desbetreffende diensten. De andere zaken worden besproken op het meerjarenplanning-overleg.

## 9. Evaluatie jeugdraad

Er kwamen weinig antwoorden op het formulier dus kunnen we niet echt evalueren. De jeugdraad is een verplicht orgaan dus het bestaan wordt niet in vraag gesteld.

Vergadercultuur en manier van advies geven werd goed bevonden. Enkele punten om te bespreken:

- Meer jeugdleden nodig? Nu duren de raden soms lang omdat we maar 4 keer samenkomen: Jeugdraad wil liever 6 keer samenkomen maar dit al vanaf 10 uur in plaats van 10.30 uur.
- Geen echte ontmoetingsplek/huis voor jongeren die niet in jeugdbeweging zitten: Moeilijk te realiseren. Wie controleert? Wat met middelengebruik?
- Weinig initiatieven die alle jeugdbewegingen samenbrengen: Dit gebeurt nu wel met het leidingsevent. Verenigingen zijn geen vragende partij om meer samen te komen.
- Belangrijkste aspecten voor verenigingen: subsidies en participatie: Verenigingen zijn hiermee akkoord.

## 10. Nieuwe samenstelling algemene vergadering jeugdraad

Aan het begin van een nieuw werkjaar moet de samenstelling doorgegeven worden. Deze samenstelling komt op de eerstvolgende gemeenteraad. De samenstelling klopt en zal zo doorgegeven worden. Er is geen plaatsvervanger voor KLJ.

Clara Vaubant wil zich engageren om de rest van het jaar het Uitvoerend Bureau te vervoegen.

### TO DO:

- Bieke plaatst samenstelling op de volgende gemeenteraad.

## 11. Aanpassing statuten, huishoudelijk reglement en afsprakennota jeugdraad

Bieke is dit aan het uitwerken. Het voorstel zal de volgende jeugdraad besproken worden.

Advies verenigingen: Bij het aanpassen van de statuten graag 2 plaatsvervangers aanduiden per vereniging. Dan moet je nooit alleen komen als iemand eens niet kan. Wel altijd maximum 2 personen per vereniging zodat de jeugdleden nog steeds vlot kunnen verlopen.

## 12. Vorming Biezondere kinderen

23 februari van 10 tot 12 uur.

### Deelnemers (25):

- Chiro Mozaiek: Vic Rigole, Arne Noyelle, Hilke Noyelle, Lowie Rosez
- Chiro Belhamel: Jaro Schouttetten, Daan Denecker, Thore Beckaert, Boaz Vandenbroucke, Casper Brulez.
- Chiro Schakel: Klara Van Den Bosch
- KSA: Louis Decaestecker, Gust Roggeman, Charles Devisch en Staf Montmerency
- KSA plus: Ella Verducruysse, Daniëlle De Vlaeminck en Maud Vander Stichele of Laure Montmerency
- Flapuit: Rune Verbeke, Daglinde Cools, Wout Duytschaever en Jari Verbeke
- SPW: Paulien Van Dierendonck, Amber Ameel, Ian-Thomas Everaerts en Nele Depoorter

### TO DO:

- Louis geeft de deelnemerslijst door aan de organisator.
- Verenigingen geven vragen en moeilijkheden rond BIEzonder gedrag door aan Louis

## 13. Leidingsevent

Voorstel: 30 april. Niet mogelijk voor studenten. Vrijdag 4 juli geniet voorkeur van verenigingen.

14. EHBO - gemachtigd opzichter

Gezien quasi alle jeugdverenigingen nieuwe leiding hebben, oppert Jürgen dat het mogelijk is om een vormingsmoment EHBO of gemachtigd opzichter te organiseren, mocht dit wenselijk zijn. Is er interesse bij jullie? Misschien 2 of 3 momenten bij veel interesse. Werken met AED-toestel is onderdeel van de cursus.

TO DO:

- Bieke plaatst poll in groepje aankondigingen. Verenigingen sporen hun leiding aan om te reageren zodat we een idee hebben over het aantal geïnteresseerden.

15. Komende activiteiten

Paaseierenverkoop	23 maart	Chiro Dadizele
Koekjesverkoop	29 maart	KSA
Platenavond	29 maart	JOC
Speelpleinwerking	paasvakantie	SPW
Zuivelkaarting	11 april	Flapuit
Paasweekend	18-20 april	JOC
Buitenspeeldag	23 april	Gemeente
Freak Out (fuif)	26 april	Chiro Dadizele
Bloemetjesverkoop	3 mei 2025	KSA plus
Volksdansavond	3 mei 2025	Chiro Mozaïek
Frituurslag	10-11 mei	Chiro Dadizele
45 jaar JOC	?	JOC
Speelpleinwerking	zomervakantie	SPW
Joc 'n roll	13-15 augustus	JOC
Zomerbar (95 jaar)	zomer begin	KSA
Openluchtfuif (met zomerbar)	zomer eind	KLJ

16. Varia

1. Fiscale attesten: Worden fiscale attesten geregeld door de gemeente of Chiro zelf. Nagevraagd bij Niek. Chiro Nationaal regelt dit.  
<https://chiro.be/info-voor-leiding/administratie/fiscaal-attest-kinderopvang>
2. Bos 4-link. Bomen staan er nog. De rest is weg. Geen enkele struik meer. Minder mogelijkheden om te spelen. Bieke vraagt de reden na bij Brenda.
3. Joc vraagt wat de inhoud van de subsidie voor jeugthuizen juist is. Hoe berekenen we dit. Bieke stuurt overzicht door naar Arthur. JOC zou vaker een indexering willen. Elke legislatuur herzien.
4. Fietsdiefstallen: Werd doorgegeven. Politie patrouilleert vaker.
5. Subsidie spoedinfrastructuur Ledegem bestaat niet. De jeugdambtenaar van Ledegem Suzanne wist niet waar dit over ging. Oscar vraagt na aan voorzitter jeugdhuis Ledegem.

6. Chirobosje snoeien: Groendienst is ter plaatse geweest waarop Weerwerk de bramen en ander groen waar je je aan kon kwetsen heeft verwijderd. Het voorziene beheer was enkel het aanvullen van hakselhout op de grote paden. Hoe meer er in het bos gespeeld wordt, hoe beter de paadjes zullen zijn.  
In 2025 zal een nieuw beheersplan opgemaakt worden. Als jullie vragen of suggesties hebben met betrekking tot het chirobos die ze kunnen meenemen in dat beheersplan, mogen jullie dit doorgeven via [milieu@moorslede.be](mailto:milieu@moorslede.be) tav Brenda. Chiro kijkt of hetgeen die gedaan werd goed is en stuurt suggesties door.
7. Lokalen opruimen tegen eind februari alsook de kelder in de sporthal. Bieke zal daarna vragen om het terras en de muren eens mee te poetsen.

## 17. Volgende vergadering

De volgende Algemene Vergadering Jeugdraad zal plaatsvinden op ....

Poll in Whatsappgroep voor komende 2 jeugdleden om 10 uur. De data met meeste stemmen komen we samen.

## 18. TO DO'S

### TO DO:

- Bieke maakt een agenda op van periodes en uren rekening houdende met verhuur en onderhoud. We doen een oproep naar studenten die interesse hebben om te komen studeren. Misschien wil 1 van hen zich engageren om te openen en sluiten.
- Bieke vraagt prijs op voor aankoop rolcontainers en herbruikbare bekers + afwasmachine.
- Bieke plaatst het reglement op de gemeenteraad en heeft door dat de jeugdraad het reglement unaniem goedkeurt.
- Bieke geeft kleine noden door aan de desbetreffende diensten. De andere zaken worden besproken op het meerjarenplanning-overleg.
- Bieke plaatst samenstelling op de eerstvolgende gemeenteraad.
- Louis geeft de deelnemerslijst door aan de organisator.
- Verenigingen geven vragen en moeilijkheden rond BIEzonder gedrag door aan Louis
- Bieke plaatst poll in groepje aankondigingen. Verenigingen sporen hun leiding aan om te reageren zodat we een idee hebben over het aantal geïnteresseerden EHBO-cursus

## Verklaring

---

Dit document is de schriftelijke weergave van de Algemene Vergadering Jeugdraad van **zondag 9 februari 2025**. Een afschrift van dit verslag wordt overgemaakt aan het college en wordt eveneens bekendgemaakt op de website van de gemeente Moorslede.